



Partner Social Media Kit

Trousse de médias sociaux des partenaires





Together|Ensemble is Canada's national conference devoted to tracking progress on the [United Nations Sustainable Development Goals \(SDGs\)](#). The conference represents an all-of-society approach to addressing Canada's toughest sustainable development challenges, bringing together the private sector, academia, government, and civil society.

The SDGs have created an internationally recognized language and measurement framework for sustainable development but have so far failed to galvanize the action needed to eradicate poverty, protect the planet, and ensure prosperity for all. Together|Ensemble will advance the SDGs in Canada by showcasing work from across the country, identifying opportunities for collective impact, mobilizing good practices and effective research, and building awareness of the SDGs in Canadian communities.

Progress requires unprecedented cross-sectoral collaboration and innovation that touches all aspects of Canadian society. By working together, we can put in place the transformations needed to achieve the ambitious agenda of the SDGs.

Since 2017, Together|Ensemble has been hosted three times in a series of symposia and conferences of Canada's diverse and growing all-of-society community dedicated to achieving the SDGs. [Learn more about Together|Ensemble's history](#)

Together|Ensemble will take place from March 2-4, 2022 virtually!

Visit www.togetherensemble.ca for more information.



Together|Ensemble est une conférence nationale consacrée au suivi des progrès du Canada dans l'atteinte des [objectifs de développement durable \(ODD\) des Nations Unies](#). La conférence, qui réunit le secteur privé, le monde universitaire, le gouvernement et la société civile, représente une approche concertée de la société dans son ensemble pour relever les défis les plus difficiles du développement durable au Canada.

Les ODD ont créé un langage et un cadre de mesure du développement durable reconnus sur le plan international, mais n'ont pas réussi jusqu'à maintenant à galvaniser l'action nécessaire pour éradiquer la pauvreté, protéger la planète et assurer la prospérité de tous. Together|Ensemble fera progresser les ODD au Canada en présentant les travaux réalisés dans tout le pays, en définissant les possibilités d'incidence collective, en mobilisant les pratiques exemplaires et les recherches efficaces et en sensibilisant les communautés canadiennes aux ODD.





La progression exige une collaboration intersectorielle sans précédent et des innovations qui touchent tous les aspects de la société canadienne. En travaillant ensemble, nous pouvons provoquer les transformations nécessaires à l'atteinte de l'ambitieux programme des ODD.

Depuis 2017, Together|Ensemble a été accueilli à trois reprises dans le cadre d'une série de symposiums et de conférences de la communauté diversifiée et croissante au sein de la société canadienne qui se consacre à la réalisation des ODD. [Pour en savoir plus, consultez l'histoire de Together|Ensemble.](#)

Together|Ensemble aura lieu virtuellement du 2 au 4 mars 2022 !

Visitez www.togetherensemble.ca pour plus d'informations.

Together | Ensemble 2022

Twitter 	@TogetherSDG @EnsembleODD	EN - https://twitter.com/TogetherSDG FR - https://twitter.com/EnsembleODD
Facebook 	@TogetherSDG @EnsembleODD	EN - https://www.facebook.com/Togethersdg-100461911460396/ FR - https://www.facebook.com/Ensembleodd-105163024316286/
Instagram 	@TogetherSDG @EnsembleODD	EN - https://www.instagram.com/togethersdg/ FR - https://www.instagram.com/EnsembleODD/
LinkedIn 	Together Ensemble (EN) Together Ensemble (FR)	EN - https://www.linkedin.com/company/togethersdg/ FR - https://www.linkedin.com/company/ensembleodd/

All accompanying media files for each post can be accessed here:

<https://drive.google.com/drive/folders/1gRYFVO7E-ZarAsElyuLA5xvDyndiMJCx?usp=sharing>

*Graphics are of compatible dimensions for their respective platforms:

Rectangular - Facebook, LinkedIn & Twitter

Square – Instagram

Tous les fichiers multimédias accompagnant chaque publication sont accessibles ici :

<https://drive.google.com/drive/folders/1gRYFVO7E-ZarAsElyuLA5xvDyndiMJCx?usp=sharing>

*Les graphiques sont de dimensions compatibles pour leurs plates-formes respectives:

Rectangulaire - Facebook, LinkedIn & Twitter

Carré - Instagram

POST 1

FACEBOOK, LINKEDIN, INSTAGRAM

Registration for Together|Ensemble 2022 is now LIVE! Join thought leaders from across Canada for critical conversations on climate action, systems change, reconcili-action and pathways to progress on the #SDGs. Don't miss out Mar 2-4! Register here:

<https://togetherensemble.ca/>

#TogetherEnsemble2022

L'inscription pour Together|Ensemble 2022 est EN COURS! Rejoignez des leaders d'opinion de tout le Canada pour des conversations primordiales sur l'action climatique, le changement de systèmes, la réconciliation par l'action et les pistes de progrès vers l'atteinte des ODD. Ne manquez pas cet événement, du 2 au 4 mars! Inscrivez-vous ici : <https://togetherensemble.ca/>

TWITTER

Registration for #TogetherEnsemble2022 is now LIVE! Join thought leaders from across Canada for critical conversations on #climateaction, #systemschange, #reconciliACTION and pathways to progress on the #SDGs. Don't miss out Mar 2-4! Register here:

<https://bit.ly/3ADZ5Mz>

L'inscription pour #TogetherEnsemble2022 est EN COURS ! Rejoignez des leaders de tout le Canada pour des conversations primordiales sur les pistes de progrès vers l'atteinte des #ODD. Ne manquez pas cet événement, du 2 au 4 mars ! Inscrivez-vous:

<https://bit.ly/3rUM0zj>

POST 1 – Accompanying Media (.MP4)



**TOGETHER | ENSEMBLE
2022**

Canada's All-Of-Society Conference on the
Sustainable Development Goals
March 2-4 2022

Register Now!

Canada
Funded by the Government of
Canada's Sustainable Development
Goals Funding Program

 **UNIVERSITY OF
WATERLOO**



**TOGETHER | ENSEMBLE
2022**

Conférence pan-sociétale du Canada
sur les objectifs de développement durable
2-4 mars 2022

Inscrivez-vous !

Canada
Financé par le gouvernement du
Canada par le biais du Programme de
financement des objectifs de
développement durable

 **UNIVERSITY OF
WATERLOO**

POST 2

FACEBOOK, LINKEDIN, INSTAGRAM

We are proud to partner with @UWaterloo on the largest conversation on the #SDGs in Canada! It's time re-group to build for better and plan our collective efforts to overcome Canada's biggest sustainability issues. Mark your calendars for this online conference happening Mar 2-4! <https://togetherensemble.ca/> #sustainabledevelopment #TogetherEnsemble2022

Nous sommes fiers d'être un partenaire de @UWaterloo pour la plus grande conversation sur les #ODD au Canada ! Il est temps de se réunir pour mieux développer et planifier nos efforts collectifs pour surmonter les plus grands problèmes de durabilité du Canada. Inscrivez les dates à vos calendriers pour cette conférence virtuelle qui aura lieu du 2 au 4 mars ! <https://togetherensemble.ca/> #DéveloppementDurable #TogetherEnsemble2022

TWITTER

We are proud to partner with @UWaterloo on the largest conversation on the #SDGs in Canada! It's time to re-group to build for better and plan our collective efforts on #sustainabledevelopment in Canada. Mark your calendars Mar 2-4! <https://togetherensemble.ca/> @TogetherSDG

Nous sommes fiers d'être un partenaire de @UWaterloo pour la plus grande conversation sur les #ODD au Canada! Du 2 au 4 mars on se réunira de nouveau pour planifier nos efforts pour surmonter les plus grands problèmes de durabilité. Inscrivez-vous : <https://togetherensemble.ca/>

POST 2 – Accompanying Media (.PNG)



POST 3

FACEBOOK, LINKEDIN, INSTAGRAM + TWITTER  

Will you join us as we build collaboratively in this #DecadeofAction ?

<https://togetherensemble.ca/>

#TogetherEmsemble2022

#SDGs

#DecadeofAction

#SustainableDevelopment

#sustainability

@TogetherSDG

Voulez-vous vous joindre à nous alors que nous construisons de façon collaborative dans cette #DécennieDaction ?

<https://togetherensemble.ca/>

#TogetherEnsemble2022

#ODD

#DécennieDaction

#DéveloppementDurable

#durabilité

@EnsembleODD

POST 3 – Accompanying Media (.PNG)



POST 4

FACEBOOK, LINKEDIN, INSTAGRAM


Which conversation are you most looking forward to?

Get ready for critical dialogues on driving shifts in climate action, systems change in local government, financing the SDGs, and more! Join this national SDGs check-in March 2-4: <https://togetherensemble.ca/> #TogetherEnsemble2022

Quelle est la conversation pour laquelle vous avez le plus hâte?

Préparez-vous à des dialogues critiques sur le changement de cap dans l'action climatique, le changement de système dans les collectivités locales, le financement des ODD, et plus encore! Rejoignez la mise à jour nationale sur les ODD du 2 au 4 mars : <https://togetherensemble.ca/> #TogetherEnsemble2022

TWITTER

 ✓ Which conversation are you most looking forward to? Get ready for critical dialogues on driving shifts in climate action, systems change in local government, financing the #SDGs and more! Join this national SDGs check-in Mar 2-4: <https://togetherensemble.ca/> #TogetherEnsemble2022

Quelle est la conversation pour laquelle vous avez le plus hâte?

Préparez-vous à des dialogues critiques sur le changement de cap dans l'action climatique, le financement des #ODD et plus encore! Rejoignez cette mise à jour nationale du 2 au 4 mars: <https://togetherensemble.ca/>

POST 4 – Accompanying Media (.PNG x 2) – Carrousel post

Day 1 Schedule

Wednesday, March 2, 2022



11:00 AM - 11:30 AM	Opening & Land Acknowledgement
11:30 AM - 12:30 PM	Driving Shifts for Climate Action in Canada
12:30 PM - 1:00 PM	Networking Break - Presented by Community Foundations of Canada
1:00 PM - 2:00 PM	SDGs in Canada Roundtable - Where do the SDGs help us unlock progress?
2:00 PM - 3:00 PM	Systems Change in Local Government – Mayors Panel
3:00 PM - 4:00 PM	SDG Youth Awards - Presented by the Alberta Council for Global Cooperation



Funded by the Government of Canada's Sustainable Development Goals Funding Program

Programme du jour 1

mercredi 2 mars 2022



11h00 - 11h30	Ouverture et Reconnaissance du territoire
11h30 - 12h30	Le moteur de l'action climatique au Canada
12h30 - 13h00	Pause réseautage - présenté par Fondations communautaires du Canada
13h00 - 14h00	Table ronde sur les ODD au Canada – Comment les ODD permettent-ils de progresser?
14h00 - 15h00	Changement de système dans les collectivités locales – Panel des maires
15h00 - 16h00	Prix ODD pour les jeunes – présenté par l'Alberta Council for Global Cooperation



Funded by the Government of Canada's Sustainable Development Goals Funding Program

Day 2 Schedule

Thursday, March 3, 2022



11:00 AM - 11:15 AM	Opening & Land Acknowledgement
11:15 AM - 11:30 AM	Canada's National Strategy for the SDGs
11:30 AM - 12:30 PM	50 Years in the Environmental Movement – A Retrospective Look
12:30 PM - 1:00 PM	Networking Break - Presented by Community Foundations of Canada
1:00 PM - 2:00 PM	Financing Progress for the SDGs - Presented by Global Compact Network Canada
2:00 PM - 3:00 PM	Re-Imagining the Leave No One Behind pledge of the 2030 Agenda – Presented by the British Columbia Council for International Cooperation and VIDEA
3:00 PM - 3:30 PM	A Roadmap Forward for the SDGs in Canada
3:30 PM - 4:30 PM	Workshop: Digital Advocacy for Climate Activism – Presented by Artists for Real Action (ARCA)



Funded by the Government of Canada's Sustainable Development Goals Funding Program

Programme du jour 2

jeudi 3 mars 2022



11h00 - 11h15	Ouverture et Reconnaissance du territoire
11h15 - 11h30	La stratégie nationale du Canada sur les ODD
11h30 - 12h30	50 ans dans le mouvement environnemental – Rétrospective
12h30 - 13h00	Pause réseautage - présenté par Fondations communautaires du Canada
13h00 - 14h00	Financer le progrès pour les ODD – présenté par Global Compact Network Canada
14h00 - 15h00	Réimaginer l'engagement « Leave No One Behind » de l'Agenda 2030 – présenté par le British Columbia Council for International Cooperation
15h00 - 15h30	Une feuille de route pour l'avenir des ODD au Canada
15h30 - 16h30	Atelier: Activisme digitale pour le climat - Présenté par Artists for Real Climate Action (ARCA)



Funded by the Government of Canada's Sustainable Development Goals Funding Program